
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 538 

 

На 4 юни 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно регистрация на наблюдатели.  

Докладват: Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова 

2. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, 

Цветозар Томов, Севинч Солакова, Йорданка 

Ганчева, Цветанка Георгиева, Силвия Стойчева, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Красимир 

Ципов, Гергана Стоянова, Любомир Георгиев, 

Камелия Нейкова, Георги Баханов 

3. Медийни пакети. 

Докладва: Димитър Димитров 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладват: Елка Стоянова, Росица Матева, 

Красимир Ципов, Димитър Димитров 

5. Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладват: Цветозар Томов, Ерхан Чаушев  

6. Проекти на решения относно промени в състави на РИК и 

ОИК. 

Докладват: Георги Баханов и Димитър Димитров  

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 
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Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Гергана Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 10,42 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия и от госпожа Росица Матева – зам.-председател на 

Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Информираха ме, че ще закъснеят малко колегите Баханов и 

Ганчева. 

На днешното заседание е заявил желание да присъства 

изборният анализатор господин Личковак и неговият асистент 

господин Цонев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно регистрация на наблюдатели. 

Докладчик – госпожа Ганчева. 

2. Доклади по административни преписки. Докладчици –

колегите Войнов, Матева, Томов, Солакова, Ганчева, Георгиева, 

Стойчева, Димитров, Елка Стоянова, Ципов, Гергана Стоянова и 

Георгиев. 

3. Медийни пакети. Докладчик – господин Димитров. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: В точка първа да ме включите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: В „Доклади по дела, жалби и сигнали“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Няма такава точка. 

Предлагам това да е точка четвърта –  Доклади по дела, жалби и 

сигнали. Включвам госпожа Елка Стоянова и госпожа Матева. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Ако може, нова точка – Изплащане на 

възнаграждения на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам тя да е 

точка пета – Искане за изплащане на възнаграждения на общински 

избирателни комисии, с докладчик господин Томов. 

Има ли други доклади в тази точка? 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: И аз. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: И Вас включвам в 

точка пета. 

Други предложения има ли? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред с направените допълнения. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Колеги, преди да започнем по дневния ред, давам думата на 

госпожа Матева в точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, от Районна 

избирателна комисия 16 – Пловдив, ни е изпратено решение – вх. № 

на писмото НС-10-209/4.06.2024 г. С Решение № 75-НС от 

3.06.2024 г. ОИК – Пловдив, е заличила регистрацията на кандидат 

за народен представител, регистриран под № 12 в кандидатската 

листа на партия „Единение“ –       Х.           Г.              С., с посочено 

ЕГН, така че ви предлагам да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД да бъде отразено заличаването на интернет 

страницата на ЦИК и на РИК, както и да укажем при въвеждане на 

резултатите от гласуването да не се въвеждат данни за този 

кандидат, съответно до областния управител и с копие до РИК – 

Пловдив. Ако не са отпечатани кандидатските листи, да бъде 

отразено заличаването, а ако са отпечатани, Районната избирателна 
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комисия да укаже на всички секционни избирателни комисии от 

изборния район в деня преди изборите да зачертаят името на 

кандидата, на когото са кандидатските листи, и ако бъдат 

установени преференции при гласуването за този кандидат, те 

следва да бъдат отчетени от секционните комисии за партията, която 

го е издигнала. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Преминаваме към първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви в 

моя папка от вчерашна дата проект на решение относно регистрация 

на Сдружение „Европейска асоциация за защита на човешките права 

– България“ за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г.  

Заявление с вх. № 12/03.06.2024 г. е постъпило в Централната 

избирателна комисия от С. Ц., представляващ Сдружение 

„Европейска асоциация за защита на човешките права – България“, 

за регистрация за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. Към заявлението са приложени 

изискуемите по Изборния кодекс и съгласно наше решение 

документи, включително 13 броя декларации по образец и списък с 
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имената и единните граждански номера на упълномощените от 

сдружението лица.  

От електронната разпечатка от Агенцията по вписванията, 

Търговски регистър и Регистъра на юридическите лица с 

нестопанска цел е видно, че сдружението е определено за 

извършване на дейност в обществена полза. С оглед гореизложеното 

се приема, че е спазено изискването на т. 3.1. от Раздел I на 

Решение № 3083 на Централната избирателна комисия.  

От извършената проверка на лицата, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели от сдружението, се установява, че 

към датата на регистрацията всички лица отговарят на изискванията 

на Изборния кодекс. Предвид всичко гореизложено предлагам на 

Централната избирателна комисия да вземе решение, с което 

регистрира Сдружение „Европейска асоциация за защита на 

човешките права – България“ за участие с наблюдатели в изборите 

за членове на Европейския парламент и за народни представители на 

9 юни 2024 г. Регистрира като наблюдатели за страната 

13 упълномощени представители на сдружението, посочени в 

проекта на решение с три имена и ЕГН. На регистрираните 

наблюдатели да се издадат удостоверения и да се впишат в 

публичния регистър, който води Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 3407-ЕП/НС/04.06.2024 г. 

 

Продължаваме с точка втора от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 
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Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от Министерството на външните работи с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

02-622/13. С него молят за разрешение последните 47 броя СУЕМГ, 

предназначени за избирателните секции извън страната, да бъдат 

натоварени и съпроводени с охрана до правителствения ВИП, 

съответно до „Капитан Андреево“. В тази връзка предлагам да 

изпратим писмо до Главна дирекция „Жандармерия“, с което да им 

укажем натоварването и съпровода на машините. Проектът за писмо 

е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от          

И.             М. – ръководител на експертите от държавната 

администрация, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-984/1. То е във връзка с 

нашето указание да състави график за работата на експертите в 

склада. Информира ни, че е създадена организация и екипът 

специалисти от държавната администрация е разделен на две групи, 

като моли в посочените часове да се осигури транспорт за 

експертите. Протоколите от проведените тестове ще ни бъдат 

предоставени след всяко приключване на съответната смяна. 

Докладвам писмото за сведение, като ще възложа на 

администрацията да осигури транспорта на експертите. 

Колеги, във връзка с новите и частични избори на 

23 юни 2024 г. предлагам да изпратим писмо до Главна дирекция 

ГРАО, с което да поискаме да ни предоставят адресите на 

избирателните секции, в които ще се произведат нови и частични 
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избори. Това е и във връзка със секциите, в които ще има машинно 

гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на господин Войнов моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от ПП 

„Възраждане“ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-954/02.06.2024 г. То е 

аналогично на писмото от миналата седмица, с което се искаше 

допълване на Методическите указания за секционните избирателни 

комисии в частта им по приемане на протоколите в районните 

избирателни комисии. Голяма част от предложенията и сега са 

разписани както в Методическите указания, така и в приетите от 

Централната избирателна комисия изисквания към компютърната 

обработка. Така например членовете на СИК, които предават 

книжата и материалите, да са трима, кандидати да могат да 

присъстват в районните избирателни комисии. 

Що се отнася до това кога да се извърши ново преброяване на 

гласовете, направените предложения излизат извън рамките, 

предвидени от Изборния кодекс. Освен това при всички избори 

Централната избирателна комисия дава указания на секционните 

избирателни комисии по конкретни въпроси с писма, така че тази 

опция съществува, затова предлагам това писмо да остане за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-962 от 3.06.2024 г. Това е запитване от БТВ за 
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информация за брой избиратели, брой секции, брой машини, брой 

регистрирани партии и коалиции, кандидати. Колеги, докладвам го 

за сведение в момента, тъй като така или иначе тази информация 

Централната избирателна комисия освен на интернет страницата си 

я предоставя и на редовните брифинги, така че от интернет 

страницата на ЦИК, както и от изявленията може да се информира 

телевизията за тези данни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-622/14 от 

4.06.2024 г., което е в отговор на нашето писмо, което изпратихме 

вчера до Работна група „Избори“ при Министерството на външните 

работи относно даденото от ЦИК разрешение за допускане на 

служители на Министерството на външните работи, които да 

отстранят технически неизправности по автомобил с посочен 

регистрационен номер, който е предназначен да транспортира 

машини за гласуване извън страната.  

С днешното писмо ни уведомяват, че са извършени дейности 

по отстраняване на техническите неизправности. Приложен е 

протокол за отстраняване на техническа неизправност на лекия 

автомобил, като е изписано кои служители са отстранили 

неизправностите. Става въпрос за дефектирала част на спирачната 

система и подмяна на акумулаторна батерия. След извършения 

ремонт автомобилът е бил запечатан със слепки на Министерството 

на външните работи и е предаден с приемо-предавателен протокол 

на Главна дирекция „Жандармерия“, с посочване на съответните 

служители. Приложен е и приемо-предавателният протокол между 

Министерството на външните работи и Главна дирекция 

„Жандармерия“. Първо, единият протокол е, че се предоставя 

автомобилът за отстраняване на техническата неизправност, 

протокол за предаване обратно на Главна дирекция „Жандармерия“, 

така че докладвам това за сведение на Централната избирателна 

комисия. 

Господин Томов, в точка втора, заповядайте. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-932 от 31.05.2024 г. Писмото е от правния 

екип на Политическа партия „Продължаваме Промяната“. В него се 

казва, че искат да сигнализират за потенциална грешка, направена с 

адрес на избирателна секция, поместена на нашата интернет 

страница. От проверката, която направих, установих, че няма 

допусната грешка. Просто работата е в това, че данните за адресите 

на избирателните секции са по общини и области, представени в 

този файл. Очевидно оттук идва и съвпадението с номерата на 

избирателните райони, така че няма какво да променяме. Докладвам 

за сведение тази преписка. 

Колеги, докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-725/8. Това е писмо 

от Германия от член на секционна избирателна комисия. Посочва 

неточност в Методическите указания, която, да, така е, но не би 

трябвало да попречи на комисиите да си вършат добре работата и е 

късно за нейната промяна. Затова го докладвам за сведение. 

В това писмо, както и в следващото, вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-

725 – те са две писма с индекс 6 и индекс 7, се поставя въпросът за 

маркерите за надписване на чувалите. И още един технически 

въпрос, по който, струва ми се, трябва да вземем отношение – къде 

да бъде предаден печатът от секционните комисии. Предлагам тези 

теми да бъдат обсъдени на работно заседание, затова докладвам в 

момента за сведение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колега Томов, аз 

мисля, че в Методическите указания за гласуване извън страната и в 

решението за опаковане, ако не се лъжа, много ясно са определени 

правилата, ако на госпожа Кисьов не е ясно. Естествено, че когато 

печатът е един, ще се постави в единия чувал, и това ясно е 

разписано в указанията. Ние го обсъждахме и при приемане на 

Методическите указания това. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам също за сведение 

междинния отчет на Радиокомпания „Си. Джей“ ООД с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-18-11/9 от 3.06.2024 г.  
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Имам няколко писма на граждани, които отново задават 

въпроси: „Имам ли право да гласувам в чужбина?“, „Възможно ли е 

без предварително подаване на декларация?“ – все неща, които ние, 

мисля, че използвахме всички възможни казуси, за да публикуваме 

информация по тях. Нямам какво да предложа в тази връзка. 

Изброявам входящите номера на тези писма: ЦИК-ЕП/НС-17-955; 

17-952; 17-921; 17-947; 17-911; и 17-997. Докладвам ги анблок за 

сведение, защото наистина не виждам какво повече можем да 

направим, за да обясним, че българските граждани, които се намират 

извън страната в изборния ден, имат право да гласуват във всяка 

избирателна секция извън страната, стига да имат избирателни права 

за съответния вид избор, като подадат декларация, че не са 

гласували и няма да гласуват на друго място. 

И последното писмо за сведение, което докладвам, е с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-949 от 2.06.2024 г. и е изпратено не само до 

нас, а и до много други адресати, от секционната комисия в 

гр. Каламата, Гърция, където се поставят въпроси, които са изцяло 

от компетентността на Народното събрание, и Централната 

избирателна комисия няма как да вземе отношение по тях, затова го 

докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте във втора точка. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа 

предлагам да погледнете проект на писмо до „Информационно 

обслужване“ във връзка с организирането на събиране на 

информация по Оперативния план, който предстои да приемем, за 

избирателната активност в изборния ден. Да повторим и да 

продължим практиката, която установихме на предходните избори, 

със събиране на информация чрез въвеждане в платформата на 

районните избирателни комисии със съдействието на общинските 

администрации. Предлагам ви да изпратим и писмо до 

„Информационно обслужване“ за организиране на събирането на 

информация за активността. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по този проект. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има в 

табличен вид екселска таблица с предложение за резерв за 

областните администрации във връзка с машинното гласуване. 

Говорим за резервна ролка със специализирана хартия за машинното 

гласуване. Докладвам го за запознаване и проектът на писмо е във 

вътрешната мрежа. 

Докладвам ви за сведение вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-343/59 от 

3.06.2024 г. От РИК – Смолян, сме получили допълнение към 

решението за определяне на членовете на Районната избирателна 

комисия за получаване на бюлетини. Същите имат право да получат 

и ролките. От наша страна тези имена са подадени към печатницата 

на БНБ като упълномощени лица за Районната избирателна комисия. 

За сведение ви докладвам констативни протоколи от област 

Стара Загора с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-931/1 за получаване на 

хартиените бюлетини в областния център, така както е по 

съгласувания график на печатницата на БНБ.  

По същия начин сме получили констативен протокол и от 

област Разград, вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-931/2 от 3.06.2024 г.  

Писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-991 от 3.06.2024 г. Въпросът 

касае допълнително заплащане за СИК в чужбина за деня преди 

изборите. Този въпрос е бил зададен, както виждам от имейла, 

постъпил в Централната избирателна комисия, по време на 

обучението. Също ще бъде обсъден от работна група при 

разглеждането на обобщените въпроси, постъпили по време на 

вчерашното обучение. Съгласно решението на Централната 



12 

избирателна комисия възнаграждението за СИК-овете в чужбина е 

определено като обща абсолютна стойност. В общия размер влизат 

всички дължими възнаграждения за дейностите, които следва да 

извършат членовете на секционните избирателни комисии, 

включително и в деня преди изборите. Докладвам го за сведение. 

За сведение е и писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-969 от 

3.06.2024 г. В решението на Централната избирателна комисия 

отново за възнагражденията се поставя въпрос от директор на 

дирекция в район „Владислав Варненчик“ в община Варна относно 

осигуряването. Въпросът е решен в Изборния кодекс – 

осигурителните вноски се дължат за деня преди изборите, изборния 

ден и деня след изборите. 

Колеги, с писмо вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-542/1 от 31.05.2024 г. 

са постъпили изготвени пропуски за служителите на 

„Информационно обслужване“. В тази връзка е и докладна записка 

ЦИК-25-97 от 3.06.2024 г. за проверка и подпечатване, оформяне на 

тези пропуски за достъп до Изчислителния пункт и до Централната 

избирателна комисия, както и до паркинга на Народното събрание 

въз основа на списъците, които са изготвени след извършване на 

проверка за надеждност на лицата, включени в тези списъци от 

страна на „Информационно обслужване“. 

Колеги, във връзка с Приложение № 122-НС и 124-ЕП във 

връзка с Решение № 3337-ЕП/НС от 20 май 2024 г. на Централната 

избирателна комисия за опаковането, в двете приложения е 

повторена т. 2, и в едното приложение то просто е излишно. 

Предлагам ви да изпратим, тъй като постъпват въпроси по телефона 

в Централната избирателна комисия, както и в РИК-овете по време 

на обучението в тази точка, указание по тази точка втора във връзка 

с изпълнението на т. 27 и т. 29 от Решението за опаковане. Моля да 

го видите. Писмото е адресирано до всички кметове на общини, с 

копие до всички РИК и всички областни управители. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението моля за вашите изказвания. Писмото е с проектен 

номер 10420. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-217/1 от 1.06.2024 г. Писмо, което сме 

получили от П.            Т., с което тя ни уведомява, че сваля 

доверието си от кмета на община   П.         В.             Х. и очаква 

отговор от Централната избирателна комисия. Приложила е към 

преписката, която сме получили, нейни жалби, които е изпращала до 

прокуратурата, както и до други органи, включително и решенията 

на прокуратурата и другите органи с откази да образуват 

наказателни производства и да прекратят съответно преписките. 

Докладвам ви го за сведение. 

 И още едно писмо за сведение.           Д.           ни пита: 

допустимо ли е членове на РИК и СИК да са в роднинска връзка по 

права линия? Централната избирателна комисия нееднократно е 

давала отговор на тези въпроси, поради което ви го докладвам за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпил е сигнал от А.              

Б.                         с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-980 от 3.06.2024 г. за това, 

че при проверка на интернет страницата на Централната 

избирателна комисия установил, че подписът и името му фигурират 

в списък за подкрепа за регистрация на партия „Глас народен“. 

Предлагам да изпратим сигнала по компетентност до Комисията за 
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защита на личните данни, като уведомим и господин              Б. за 

това. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания да препратим сигнала по компетентност. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: И с вх. № ЦИК-МИ-17-327 от 

31.05.2024 г. запитване от упълномощен представител на партия за 

това как се извършват промени в състава на общинска избирателна 

комисия. Докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Елка 

Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, само две-три неща имам в тази 

точка да ви докладвам. Предполагам, че във връзка с проведената 

вчера онлайн среща-обучение на представителите на държавата в 

секционните избирателни комисии извън страната постъпват 

множество въпроси, идентични с тези, които и останалите колеги 

докладваха. При мен също има въпрос по отношение на заплащането 

на секционните избирателни комисии в чужбина. Само едно 

изречение да вметна, все пак секционните избирателни комисии в 

чужбина извършват същите дейности като обем и сложност, каквито 

извършват и секционните избирателни комисии в страната. Дори 

смятам, че в някои отношения за секционните избирателни комисии 

в страната е по-сложно, защото в чужбина няма преброяване на 

преференции. Там има само отчитане на действителни и 

недействителни гласове от гласуването.  

В тази връзка все пак отчитайки множество обстоятелства, 

включително и това, че те се намират зад граница, държавата и 

Централната избирателна комисия в своето решение, с което са 
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определили възнагражденията, са определили размер на 

възнаграждения за членовете на секционните избирателни комисии в 

пъти по-висок от този, който е за секционните избирателни комисии 

в страната. И от тази гледна точка всички претенции на членове на 

секционни избирателни комисии извън страната по отношение на 

възнагражденията смятам, че не намират опора в обективната 

действителност и мисля, че това, което ще получат като 

възнаграждение, е напълно адекватно на отговорността, която 

поемат, и на задълженията, които следва да изпълнят. Това е, което 

искам да кажа.  

Докладвах го във връзка с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1000 от 

4.06.2024 г., което е питане по отношение на заплащанията. Твърди 

се, че се отделят два-три работни дни. Така е, същото правят и 

секционните избирателни комисии в страната във връзка с 

подготовката на изборните помещения, а впоследствие с 

предаването на отчетените резултати и на изборните книжа и 

материали в съответните районни избирателни комисии. 

 Имам още две неща, които са от вече назначени членове на 

секционни избирателни комисии извън страната, съответно с 

номерации ЦИК-ЕП/НС-12-990 и ЦИК-ЕП/НС-17-999, в които 

въпросните членове имат претенции към останалите членове. Аз 

смятам, че ние не следва въобще да се занимаваме с тези неща. В 

крайна сметка процедурата, за милионен път вече казвам, е много 

ясно разписана в Изборния кодекс и в рамките на обвързаната ни 

компетентност, на база на направените предложения от 

парламентарно представените партии и коалиции и от 

Министерството на външните работи тези състави са определени във 

вида, в който са в момента. Всичко останало е нещо, което няма 

никаква връзка с оперативната работа и с необходимостта от 

организиране на избори от страна и на Министерството на външните 

работи, и на Централната избирателна комисия. 

И последното, което искам да ви докладвам и на което ще ви 

помоля да обърнете внимание. Засега ви го докладвам за сведение и 
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запознаване, но вероятно в по-късната част на заседанието ще 

предложа проект на писмо, с което да вземем отношение по казуса. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-МИ-17-90/5, с което от Общинска 

избирателна комисия – Гоце Делчев, ни изпращат едно писмо, което 

са изпратили на „Информационно обслужване“, във връзка с наше 

предходно писмо с вх. № 1790-3-МИ от 21.05.2024 г. С това писмо, 

ако си спомняте, пак на мой доклад беше преписката за Гоце Делчев, 

ние дадохме указания на Общинската избирателна комисия във 

връзка с влязлото в сила съдебно решение, с което се установява 

различен резултат от този, който е бил отразен в протоколите на 

комисията, обявен като изборен резултат по отношение на изборите 

за общински съветници и кметове през 2023 г. в тази община. 

Дадохме указание на Общинската избирателна комисия да изиска от 

„Информационно обслужване“ да извърши изчисление на база на 

мотивите на съда, за да могат Общинската избирателна комисия да 

излязат с решение, с което обявяват, съобразно мотивите на съда, 

новите избрани членове, съответно наредбата на лист А и лист Б от 

листата за общински съветници за община Гоце Делчев.  

От писмото, което ни е изпратено от Общинската 

избирателна комисия, разбирам, че „Информационно обслужване“ 

са казали на Общинската избирателна комисия, че следва да 

съставят нов секционен протокол за секция 011100027 в село 

Борово, община Гоце Делчев, в частта по т. 10.7, който да бъде 

въведен в системата, за да могат тогава „Информационно 

обслужване“ да извършат изчисления. 

Смятам, че в тази връзка може би трябва да изпратим едно 

писмо, защото очевидно председателят на Общинската избирателна 

комисия е съобразила, че такова искане, първо, не може да бъде 

поставено от страна на „Информационно обслужване“, такива 

указания не могат да им бъдат давани. Освен това няма как да бъде 

съставен нов протокол от изборите за тази секционна комисия. В 

крайна сметка има влязло в сила съдебно решение, в което се 

съдържа информацията, която имплементира на практика и 
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препокрива протокола на секционната комисия. Така че според мен 

трябва да се отговори с едно писмо до Общинската избирателна 

комисия, тъй като те ни уведомяват, и до „Информационно 

обслужване“, а не в копие, незабавно да изпълнят указанията на 

Общинската избирателна комисия във връзка с нашето писмо, за да 

може този казус най-после да приключи и да обявят резултатите от 

изборите за общински съветници в тази община, защото казусът вече 

започва да става нелеп. Това е, което ще ви предложа в следващата 

част на заседанието. Просто нямам готовност. Сега ви докладвам да 

се запознаете и ако междувременно нещо друго ви хрумне, да 

можете да ми кажете, в движение да го изчистя и да предложа 

писмото в съответен вид. Това е, което исках да докладвам в т. 

„Административни преписки“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, аз предлагам, след 

подробния доклад на колегата Стоянова, да гласуваме писмото до 

„Информационно обслужване“ АД, като моето предложение е да 

изискаме изпълнителният директор да даде указание на 

териториалното звено на „Информационно обслужване“ да бъде 

изпълнено съдебното решение. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Добре, колеги. Обобщавам за протокола, 

тоест променям си предложението.  

Моля да подложим сега на гласуване писмо до директора на 

„Информационно обслужване“ АД, с копие до Общинската 

избирателна комисия, в което писмо им указваме освен да изпълнят 

изрично указанията на Общинската избирателна комисия, и да 

укажат на териториалното си звено да оказва пълно съдействие на 

комисията съобразно дадените указания с наше писмо и в бъдеще. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения имате ли? 

Моля, процедура по гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: И последно в тази точка. Докладвам го 

тук, защото смятам, че в точка „Жалби и сигнали“ просто няма 

смисъл изобщо да докладвам такива неща. За пореден път 

получаваме писмо от гражданин. Аз оценявам гражданската позиция 

и я приветствам, разбира се, но ни уведомяват за материали, които 

се публикуват в социалните мрежи, и се твърди, че това е изборно 

нарушение. Отново за не знам кой път вече обръщам внимание, и да 

се запише в протокола, всички материали, които са публикувани в 

социалните мрежи, от типа на Фейсбук, YouTube, Инстаграм, Тик-

Ток, каквото и друго се сетите, не представляват агитационен 

материал по смисъла на Изборния кодекс. Изборният кодекс ги 

изключва категорично от кръга на материалите, върху които 

Централната избирателна комисия може да осъществява контрол. В 

този смисъл дори да ни изпращат такива сигнали гражданите, освен 

да отчитаме, че някой постъпва не особено, не се сещам за 

думичката, но да кажем, морално, ние друго не можем да направим. 

Материали, публикувани във Фейсбук и други социални мрежи, не 

можем да санкционираме. Те не са агитационни по смисъла на 

Изборния кодекс, съответно не можем да налагаме санкции за такъв 

тип поведение, колкото и обществено порицаемо да е то. Това е, 

което исках да кажа. Докладвам ви вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-988.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-

04-331/31.05.2024 г. – писмо от Областна дирекция на МВР, Отдел 

„Икономическа полиция“, с което искат да им предоставим данни 

във връзка с гласуването на              Х.            А., със съответното 

ЕГН и адрес в гр. Пловдив. В моя папка от днес ще видите проект на 
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писмо до кмета на община Пловдив, с копие до Областната 

дирекция на МВР, с което им изпращаме постъпилото писмо от 

Областната дирекция за предоставяне на исканата информация на 

компетентните полицейски органи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-960/2 – писмо от 24 РИК в София, с което ни уведомяват, 

че изпратеното вчера от Централната избирателна комисия по 

компетентност писмо за твърдяно нарушение на изборните правила 

в територията на с. Бистрица, спирка „Царева махала“, всъщност се 

намира на територията на РИК в 23. Изборен район – София. С оглед 

на това в моя папка от днес ви предлагам писмо до РИК 23, с което 

изпращаме по компетентност постъпилия с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-

960/2 от 3.06.2024 г. сигнал от госпожа Терзийска, получен на 

електронната поща на ЦИК, на РИК 23. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: И последният ми доклад в тази точка е 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-987/03.06.2024 г., получено писмо по 

електронната поща от         С.         Ш., с което ни уведомява, че 
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членовете на РИК – Кърджали, не забелязват поставени партийни 

изборни материали на дървета на територията явно на гр. Кърджали. 

Той е посочил няколко места. Докладвам постъпилия сигнал за 

сведение. 

Колеги, предлагам ви вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-987/03.06.2024 г. 

да бъде изпратен на РИК – Кърджали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-970/03.06.2024 г., постъпило по електронна 

поща, и приложено към писмото заявление от господин           Р.               

П.             със снимки от една от социалните мрежи. В писмото 

господин            П. е написал, че е подал и сигнал към съответното 

районно управление. Писмото е изпратено до СДВР по пощата и с 

копие до Централната избирателна комисия, така че предлагам да 

остане за сведение. 

След това предлагам за запознаване две писма. Едното е в 

папката с мои инициали от днес и е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-998/ 

04.06.2024 г. от завеждащ „Консулска служба“ на посолството на 

Република България. С писмото се иска от Централната избирателна 

комисия да помогне да се намерят така наречените интерактивни 

протоколи, или симулатори за попълване на протоколи с резултатите 

от изборите.  

Тъй като подобен като съдържание е и въпросът от писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-950/02.06.2024 г., с което авторът на писмото, 

госпожата, моли да напишем къде в сайта на Централната 
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избирателна комисия може да се намери електронен протокол, чрез 

който да се прави проверка за изправността на протокола, от една 

страна, може да се намери на съответното място със заглавие 

„Обучителни материали“. От друга страна, предлагам на 

Централната избирателна комисия по-късно да обсъдим дали да не 

изведем тези протоколи на някое по-видно място на страницата на 

Централната избирателна комисия. 

Предложението ми е да изпратим до „Информационно 

обслужване“ едно писмо, с което да поискаме да бъдат на отделно 

място, така както при предишни избори са качвани материалите – на 

съответното място, така че да са видни самостоятелно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Да бъдат изведени на по-видно място на страницата на 

Централната избирателна комисия обучителните протоколи на 

секционните избирателни комисии. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Продължавам с писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-09-1007 от 4.06.2024 г., което е подписано от председател на 

политическа партия. В писмото са поставени четири формулирани 

въпроса предвид това с оглед безпротиворечивото и точно прилагане 

на Изборния кодекс. Моли за указание относно следните въпроси. И 

четирите въпроса са със съответните отговори в решения на 

Централната избирателна комисия, свързани с условията и реда за 

участие на застъпници и представители на партии и коалиции, като, 

разбира се, партиите, които са в състав на коалиция, не могат да 

участват самостоятелно. Това е друг въпрос и не е поставен тук.  
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Така или иначе предлагам и това писмо да остане само за 

сведение, тъй като на всички поставени въпроси отговорите могат да 

се намерят в решенията на Централната избирателна комисия, които 

са публични. 

По подобен начин предлагам да не отговорим, тоест да 

остане за сведение, и на въпрос, поставен в писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-1008 от 4.06.2024 г. То започва със: „Здравейте, надявам 

се ви намирам в добро здраве.“, и съдържа въпроси относно 

предоставяне на информация във връзка с Приложение № 97 и 

различни размисли, споделени от автора на това писмо господин 

Никола Найденов. Накрая завършващо с въпросите: може ли 

сканирано приложението да послужи пред вас, имайки предвид 

Централната избирателна комисия.  

Предлагам да не изпращаме отговор, да остане за сведение. А 

иначе образците на изборни книжа, изборните книжа затова се 

приемат, за да бъдат попълнени съответните документи, така както е 

написано в самите материали.  

Предлагам във връзка с постъпило писмо с вх. № ЦИК-15-174 

от 31.05.2024 г., което е в папката с мои инициали, но от вчера би 

трябвало да бъде. Заявление за достъп до информация е озаглавено, 

но съдържа въпроси, на които ще предложа да напишем писмо до 

„Информационно обслужване“, да ни помогнат с части от 

отговорите.  

И в тази връзка предлагам още веднъж на вниманието на 

комисията писмо, което съм докладвал за запознаване на 

9 май 2024 г., с вх. № ЦИК-МИ-17-194/08.05.2024 г. Предлагам в 

двете писма по повод на поставените в тях запитвания да изпратим 

писмо на „Информационно обслужване“ АД, което е в папката с мои 

инициали с № 10428. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по това предложение. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: И последните писма, които ще 

докладвам за сведение. Най-напред писмото с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

15-918/3 от 01.06.2024 г., с което от „Информационно обслужване“ 

ни информират, че отразяването на съответните корекции е в теста 

за отчитане на гласовете от хартиени бюлетини, и се е случило, и 

тестът вече се намира там, където е посочено. 

За сведение представям и писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-956 

от 02.06.2024 г., в което авторът твърди, че няма публикуван 

регистър на организациите, регистрирали наблюдатели за тези 

избори. Такъв регистър има там, където му е мястото на страницата 

на Централната избирателна комисия, в частта посветена на 

„Регистри“. 

Последното писмо, което малко по-рано е пристигнало и сега 

ще го докладвам за сведение, е писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-909 от 

31.05.2024 г. от служител на община Плевен във връзка с 

опаковането и предаването на изборните книжа. Смятам, че това 

писмо трябва също да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Имате ли други 

доклади? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Засега не. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, докладвам 

ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142/109 от 4.06.2024 г. от „Сиела 

Норма“ по повод писмото, което Централната избирателна комисия 

изпрати вчера във връзка с попълване на одобрения от ЦИК 

протокол за запечатване на устройство за машинно гласуване. Моля 

да се запознаете и за обсъждане в работна група, за да може в 

следобедната част да го разгледаме. 

Господин Баханов, заповядайте. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви 

вх. № МИ-08-338 от 3.06.2024 г. относно постановление за отказ да 

се образува досъдебно производство от прокурор в Районна 

прокуратура, гр. Търговище, по образувано досъдебно производство 

за евентуално престъпление по чл. 311 от НПК, тъй като е било 

установено, че на изборите на 29.10.2023 г. след обявяване на 

решение на Общинска избирателна комисия – Търговище, в 

Административен съд – гр. Търговище, са били входирани 

множество жалби против същото. Било образувано административно 

дело и е установено, че в протоколи, подробно изброени в 

постановлението за отказ за образуване на досъдебно производство, 

били вписани неистински брой недействителни бюлетини от 

преброяването, както и неистински данни относно брой отчетени 

гласове за определена политическа сила. Тъй като обаче се касае за 

едва няколко бройки разминаване между наличните бюлетини и 

отразеното в протоколите на съответните секционни избирателни 

комисии, прокуратурата счита, че по преписката не са налице данни 

за извършено престъпление от общ характер, включително такова по 

чл. 311 – писали са НПК, но то е НК – ал. 1 от НК, а именно 

съставяне на официален удостоверителен документ, който е с 

невярно съдържание. Излагат се мотиви. 

Въпреки че протоколът на СИК представлява такъв 

официален документ, от субективна страна считат, че 

престъплението по чл. 311 се извършва с пряк умисъл. Но не е имало 

данни, сочещи за умишлено вписване в процесните протоколи на 

неверни данни, а за фактическа грешка вследствие на неправилно 

броене и отчитане на гласовете. Сгрешените бройки на гласовете са 

едва по няколко във всеки един от процесните протоколи, като 

съобразно посоченото в мотивите на решението на административно 

дело на Административен съд – гр. Търговище, се установява, че в 

изготвената експертиза по делото, неточно отчитане на бюлетини по 

отношение на действителност или на вот за определена листа не 

води до промяна на изборния резултат, така че прокурорът счита, че 
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не е бил осъществен съставът на престъпление по чл. 311 от НК от 

субективна страна, и липсват данни за извършено такова 

престъпление от общ характер, поради което отказва да образува 

досъдебно производство и прекратява преписката. 

Знаете, че има 7-дневен срок за обжалване, а с оглед 

изложените мотиви в постановлението предлагам то да не се 

обжалва. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Имам предложение, уважаема госпожо 

председател, за включване на нова точка в дневния ред, а именно 

Промяна в ОИК – Гоце Делчев. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви това да бъде нова т. шеста – Проекти на решения относно 

промени в състави на РИК и ОИК. Господин Баханов ще има доклад 

в тази точка. 

Има ли други докладчици, които ще се включат в нея?  

Господин Димитров, и вие ли? Добре, добавям ви. 

Други предложения имате ли, колеги? Няма. 

Моля, процедура по гласуване за допълване на дневния ред. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, продължаваме с точка първа от дневния ред – 

Проекти на решения относно регистрация на наблюдатели. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 



26 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпили писма от Министерството на външните работи с вх. 

номера ЦИК-ЕП/НС-02-34/23 и ЦИК-ЕП/НС-02-34/24 от 3.06.2024 

г., с които е приложено искане за регистрация като международни 

наблюдатели в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и народни представители на 9 юни 2024 г.  – 

представители на Върховната избирателна комисия на Автономна 

република Аджара, Грузия, както и на наблюдатели от 

неправителствената организация „Committee for Open Democracy“. 

Предвид което на основание съответните законови разпоредби и 

наше Решение № 3083 ви предлагам да регистрираме като 

международни наблюдатели в изборите за членове на Европейския 

парламент и народни представители на 9 юни 2024 г. международни 

наблюдатели, като по първото писмо са четирима, а по второто са 

седем, общо 11 лица, така както са изписани в проекта на решение, 

съответно с държавите Грузия, САЩ, Дания, Естония и Полша. 

Предлагам да гласуваме този проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3408-ЕП/НС/04.06.2024 г. 

 

Колеги, продължаваме с: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, погледнете проектен номер 

5085-ЕП/НС в моя папка. Също така погледнете и преписка с наш 

вх. № – тя се намира в папката ми – ЦИК-НС-10-205/033.06.2024 г. 
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Накратко да ви запозная. С това писмо Районна избирателна 

комисия – Сливен, ни е изпратила цялата преписка по жалба от Д. П. 

срещу тяхно решение № 103-ЕП/НС/29.05.2024 г.  

След като прегледах преписката, ви предлагам този проект на 

решение, в който по фактическата обстановка с това оспорено 

решение РИК се е произнесла по жалба, в която са се съдържали 

твърдения за извършено нарушение на правилата на предизборна 

агитация чрез използване на агитационни материали в нарушение на 

разпоредбата на чл. 183, ал. 4 от Изборния кодекс. Видно от 

преписката и от диспозитива на цитираното решение, комисията е 

постановила акт, в който твърди, че е установила нарушение и е 

възложила на съответните органи премахването на агитационните 

материали. 

Аз първо смятам, че тази жалба е недопустима по две 

причини. Първото е, че това решение, което се обжалва, не може да 

бъде обжалвано на самостоятелно основание. Това е 

административен акт, който е постановен във връзка с образуване на 

административно наказателно производство по установяване на 

нарушение. А от друга страна, жалбоподателят е лице, което е извън 

кръга на заинтересованите, и за него липсва изобщо материален и 

правен интерес от подаването на тази жалба. По тази причина 

предлагам на комисията диспозитив, с който я оставяме без 

разглеждане.  

Но въпреки горното, считам, че същата трябва да бъде приета 

като сигнал и да бъде разгледана като такъв, защото, когато 

погледнете административната преписка, вижте протокола от 

заседанието на комисията. Считам, че в рамките на компетентността 

ни по упражняване на контрол по приложение на Изборния кодекс и 

контрол върху дейността на избирателните комисии Централната 

избирателна комисия е длъжна да вземе отношение, тъй като РИК – 

Сливен, неправилно е приела, че е налице изискуемото по закон 

мнозинство за вземане на обжалваното решение. 
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От Протокол № 13 от заседанието им от 29.05.2024 г. при 

приемането на решението са гласували 12 души, от които 7 „за“ и 

4 „против“, като това при всички видове изчисления е решение в 

хипотезата на чл. 85, ал. 4 от Изборния кодекс – решение при 

условие на отхвърляне. Съответно няма решение по същество и не 

може да се приеме, че Решение № 103-ЕП/НС от 29.05.2024 г. на 

РИК – Сливен, установява нарушение на изборните правила. При 

постановяване на решение за отхвърляне на хипотезата на чл. 85, ал. 

4 в частта с изложение на обстоятелствата и в мотивите следва да 

бъде изцяло възпроизведен текстът на решение, което се подлага на 

гласуване и което не получава изискуемото законно мнозинство. А в 

диспозитива комисията следва да посочи: Районната избирателна 

комисия  

„РЕШИ: 

Постановява решение за отхвърляне на предложения проект 

на решение по смисъла на чл. 85, ал. 4 от Изборния кодекс.“ 

И в този смисъл предлагам, от една страна, да оставим без 

разглеждане жалбата от Деян Веселинов Петров от гр. Сливен срещу 

Решение № 103 от 29.05.2024 г. на РИК – Сливен, но да върнем 

административната преписка на РИК – Сливен, и да укажем да 

извърши поправка на техническа грешка в диспозитива на свое 

решение № 103-ЕП/НС от 29.05.2024 г. съобразно указанията в 

мотивната част на настоящото решение. Считам, че това е важно, 

тъй като към настоящия момент грешният диспозитив съдържа 

включително и очакване за извършване на действия от други органи 

и институции, и в тази връзка с оглед охрана на обществения 

интерес следва да бъде върната преписката на РИК – Сливен, за да 

се произнесе правилно, тъй като сега, както вече ви казах, има 

указания към трети лица, които трябва да бъдат коригирани. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение има ли предложения? 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3409-ЕП/НС/04.06.2024 г. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви, че по жалба на           

С.                      Т. срещу Решение № 3386-ЕП/НС/30.05.2024 г. на 

ЦИК във Върховен административен съд е образувано дело с № 

5742. Съдебното заседание е насрочено за 5 юни 2024 г. от 11,00 ч., 

като ЦИК е уведомена за разглеждането на делото чрез юрисконсулт 

Елена Хайдушка. Предлагам да не се представлява Централната 

избирателна комисия на заседанието.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? Няма. 

Друг доклад имате ли? 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-993/03.06.2024 г., постъпила по имейл жалба от            П. 

Г. относно неоснователното ѝ отстраняване като заместник-

председател на СИК, под съответния номер, на територията на 

25 РИК – София, с Решение № 87-ЕП/НС от 31.05.2024 г. на РИК – 

София. В имейла си тя излага аргументи, че не са ѝ посочени 

никакви мотиви в решението за освобождаването, тъй като от 

години участва в изборни комисии, познава естеството на работа в 

детайли, след което обяснява, че дори не е била уведомена за 

отстраняването ѝ от координатор на БСП. 

Тъй като жалбата е получена по имейл и не е подписана, я 

докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Друг доклад имате 

ли? 

Господин Димитров, заповядайте в „Жалби и сигнали“. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря ви. Колеги, в моята 

папка, във вчерашната, но тя е прехвърлена днес, има сигнал от И. 

П.                М.             и            Л.               П.              Н. Те са 

приложили към въпросния сигнал илюстрация за това, че партия 

„Величие“, издавайки вестник „Красива България“, съдържа 

изобразено дете и българското знаме. Предложението, което 

отправят, е да се изпрати с придружително писмо сигналът до 

Държавната агенция за закрила на детето, за да вземе отношение по 

частта, отнасящата се до използването на снимка на дете. Това е в 

днешната ми папка, както и самият сигнал. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с доклади в точка шеста от дневния 

ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА РИК И ОИК. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-11-339 

от 3.06.2024 г. по имейла е получено заявление по чл. 51, ал. 2, т. 1 

от Изборния кодекс за освобождаване на адвокат            И.                 

И. като председател на Общинска избирателна комисия – Гоце 

Делчев, подписано с електронен подпис. Заявлението е до 

Централната избирателна комисия от                И.                      Т.                  

И.,                  председател на ОИК 0111 – Гоце Делчев, на основание 

чл. 51, ал. 2, т. 1 от Изборния кодекс. Тя моли да бъде освободена 
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като председател на Общинска избирателна комисия – Гоце Делчев, 

и да бъде анулирано издаденото ѝ удостоверение.  

Има проект на решение в папка с мои инициали във 

вътрешната мрежа относно промяна в състава на Общинска 

избирателна комисия – Гоце Делчев, в който е посочено, че в 

Централната избирателна комисия е постъпило заявление с 

вх. № ЦИК-МИ-11-339 от 3.06.2024 г. от Иванка Тодорова 

Ибришимова за освобождаваното ѝ като председател на ОИК – Гоце 

Делчев. Предвид изложеното и на основание разпоредбите на 

Изборния кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

вземе решение, с което да освободи като председател на ОИК – Гоце 

Делчев, област Благоевград, Иванка Тодорова Ибришимова, с 

посочено ЕГН, и анулира издаденото ѝ удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, предлагам да се 

изпрати писмо до политическата сила, която е номинирала 

Ибришимова за председател на ОИК – Гоце Делчев, с което да ги 

уведомим, че с наше решение – само че номера трябва да ми дадете, 

госпожо председател, че не го записах – предсрочно прекратява 

пълномощията на Ибришимова, и да направят предложение за 

попълване на състава на ОИК – Гоце Делчев, като посочат кандидат 

за председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, решението, 

което приехме преди малко, е с № 3410-МИ, и подлагам на 

гласуване изпращането на писмото. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  

Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-11-328/03.06.2024 г. е пристигнал 

оригинал от заявлението на Пламка Христова Григорова, която е 

назначена за председател на ОИК – Лом. Със заявлението Пламка 

Григорова желае да бъде освободена като председател. Предвид 

гореизложеното предлагам да вземем решение да освободим 

председателя на ОИК – Лом, област Монтана, Пламка Христова 

Григорова, със съответното ЕГН, и да се анулира издаденото ѝ 

удостоверение. Това решение подлежи на обжалване пред 

Върховния административен съд чрез ЦИК. Това е предложението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3411-МИ/04.06.2024 г. 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря ви, госпожо председател. 

Докладвам писмо, което да одобрим. То е до председателя на партия 

ГЕРБ. В него трябва да се попълни номерът на решението и да го 

уведомим за решението, което сме взели, предлагайки му в 

най-кратък срок да направи предложение за попълване на състава на 

ОИК – Лом, с председател. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

 Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, връщам в „Административни преписки“ 

предложение за писмо с проектен номер 10427 в папката на колегата 

Солакова, което тя докладва за запознаване в по-ранната част на 

заседанието. 

Моля за вашите предложения и изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 14,30 ч. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Тринадесет 

членове сме в залата – имаме кворум.  

Имате ли предложения по дневния ред за допълване с нови 

точки? Няма. 

Колеги, продължаваме с „Доклади по административни 

преписки“. 

Колеги, връщам на доклад писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-

142/109 от 4 юни 2024 г. на „Сиела Норма“ АД във връзка с 

вчерашните указания на Централната избирателна комисия относно 
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предоставяне на информация, свързана с инсталирането и 

запечатването на машините за гласуване в страната.  

С това писмо се прави предложение да се автоматизира 

процесът чрез сканиране на необходимите данни, както и за 

изпълнение на тази задача, поставена от Централната избирателна 

комисия. Молят да им разрешим да внесат допълнително 8 (осем) 

броя лаптопи и 8 броя баркод четци във връзка със сканиране на 

номерата, които трябва да се съдържат в информацията, която 

ежедневно трябва да се предоставя на Централната избирателна 

комисия.  

В допълнение на това писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142/111 

от „Сиела Норма“ АД предоставят образец на таблица в ехеl формат 

относно данните, които ще се попълват за инсталираните машини, 

като предлагат тази таблица да се предоставя след приключване на 

инсталациите на машините преди тяхното транспортиране, 

подписано от господин Веселин Тодоров. В папка с моите инициали 

може да видите всички данни, които ще се изписват в тази таблица. 

Колеги, във връзка с тези писма и след направено обсъждане 

в работна група, ви предлагам да изпратим писмо, с което да укажем 

на „Сиела Норма“ АД, че таблицата, която са ни предоставили, 

следва да бъде попълвана и предоставяна на Централната 

избирателна комисия всеки ден до 9,00 ч. и тя да съдържа пълната 

информация за инсталираните машини за предходния ден до 24,00 ч. 

включително и в случаите, когато има нощна смяна и машините, 

които са инсталирани по време на нощната смяна. Както таблицата, 

така и писмото, което ще получи Централната избирателна комисия 

трябва да бъдат подписани от изпълнителния директор на „Сиела 

Норма“ АД. С оглед автоматизирането на процеса да разрешим да 

бъдат внесени 8 броя лаптопа и 8 броя баркод четци за изпълнение 

на поставената задача.  

В този смисъл ви предлагам да бъде изпратено писмо до 

„Сиела Норма“ АД, а по отношение внасянето на допълнителната 

техника – баркод четци и лаптопи, да бъде изпратено писмо и до ГД 
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„Жандармерия“. 

Моля за вашите предложения или изказвания във връзка с 

изпращането на тези писма.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

Определям за малко да води заседанието госпожа Матева. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕПНС-17-983 от 3 юни 2024 г. Пишат ни от името на група 

граждани, които проверяват сайтовете на общините, във връзка с 

предстоящите избори. Установили са, че в Община Калояново и 

Община Хитрино няма обхват на секциите. С оглед на разпоредбата 

на Изборния кодекс – чл. 8 , ал. 2, предлагам ви да изпратим писмото 

по компетентност на кмета на Община Калоянова и на кмета на 

Община Хитрино за изразяване на становище и уведомяване на 

Централната избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с представена 

информация от счетоводството – справка за наличности по сметката 

за чужди средства през 2024 г., за средства по ПМС № 302 от 

31 декември 2023 г., както и по ПМС № 400 от 22 декември 2020 г., 

докладвам информацията заедно с докладна записка № ЦИК-25-99 
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от 4 юни 2024 г. Представената е цялата относима информация с 

посочен размер на наличните средства. 

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до министъра 

на финансите и да го уведомим за наличните средства по тази сметка 

по бюджета на Централната избирателна комисия. То е във връзка и 

с предходно наше писмо, с което поискахме допълнителни средства 

съгласно ПМС-то за одобряване на план-сметката за изборите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам докладна записка 

№ ЦИК-25-98 от 4 юни 2024 г. Предоставено е искане за отпускане 

на материали от дирекция „Управление на собствеността“ на 

Народното събрание. Постъпил е документ с посочен номер с искане 

за одобряване на необходимите средства за обезпечаване на периода 

по произвеждане на изборите и приемане на документите. 

Предоставеното искане е свързано с извършване на финансов разход 

от страна на Централната избирателна комисия в размер на 

1486,56 лв. Приложено е искането с посочените материали, които са 

необходими. Представен е и контролен лист към докладната 

записка. 

Предлагам ви на този етап да възложим на домакина да 

подпише искането и да изпратим писмо до главния секретар на 

Народно събрание с искане документите, които се представят в 

Централната избирателна комисия, да се оформят и да бъдат 

съответно адресирани до Централната избирателна комисия, както е 

в този случай. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЦИК-ЕПНС-

05-931/3 от 4 юни 2024 г. областният управител на Област Хасково 

ни уведомява за определяне на помещения, в които ще се съхраняват 

бюлетини, ролки, изборни книжа и други материали в изпълнение и 

на Решение № 3165-ЕП/НС от 8 май 2024 г. Към писмото е 

приложен и констативен протокол за получените хартиени 

бюлетини за изборния район. Констативният протокол е от 3 юни 

2024 г. Докладвам го за сведение. 

За сведение ви докладвам и писмо, което сме получили от 

областния управител на Област София с вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-10/12 

от 4 юни 2024 г. Това е транспортният план и заповедта за 

утвърждаване на маршрутите за транспортиране на изборните книжа 

и материали за трите софийски районни избирателни комисии. 

Докладвам го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от гражданин с вх. № ЦИК-ЕПНС-17-995 от 3 юни 2024 г. 

въпреки, че ние имаме и съобщение с оглед на това, че се поставя 

въпрос за изпуснат срок и е уведомена дамата – служител на 

Външно министерство, че няма да може да упражни правото си на 

глас, предлагам да отговорим нарочно на този гражданин, като 

препратим към нашето съобщение от 31 май 2024 г., където 

уведомяваме как могат българските граждани да упражнят правото 

си на глас извън страната и препращаме към решението, с което сме 
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определили местата и броя на секциите. Просто да препратим линка 

към съобщението. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, продължавам с постъпило 

писмо с вх. № ЦИК-МИ-11-334 от 3 юни 2024 г. от председателя на 

ОИК – Панагюрище. Обръщам внимание, че писмото, макар да не е 

подписано по надлежния ред, съдържа искане на нови методически 

указания, но предлагам след работно обсъждане да остане за 

сведение с оглед това, че Централната избирателна комисия е приела 

хронограма, където са ясни сроковете и съобразно Изборния кодекс 

е в правомощията на общинската избирателна комисия въз основа на 

насоките, които са дадени от Централната избирателна комисия и са 

обективирани в Методическите указания приложими решения, да се 

обучат секционните избирателни комисии във връзка с 

предстоящите нови избори. Докладвам го за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, в тази точка ви докладвам за сведение вх. № ЦИК-НС-10-

209/3 от „Информационно обслужване“ АД във връзка с изпратено 

днес писмо за заличаване в системата на кандидат, който е заличен с 

решение на РИК – 16, Пловдив. 

Следващ докладчик в тази точка е колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕПНС17-104 от 

4 юни 2024 г. е получено запитване от          Н.            Д. – към кого 

да се обърне във връзка с установеното от него обстоятелство, че 

личните му данни са били използвани неправомерно при 

регистрация на партия МЕЧ в Централната избирателна комисия за 
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участие в изборите на 9 юни 2024 г.  

Предлагам да препратим по компетентност това запитване до 

Комисията за защита на личните данни.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моята папка с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-15-1006 от 4 юни 2024 г. е получено писмо от 

„Информационно обслужване“ АД, с което ни е препратено името и 

декларацията на лицето, което те определят като отговорно за 

контакт и проблеми с информационната сигурност.  

Предлагам с протоколно решение да изпратим кратко писмо 

в Европейската комисия, с което посочваме това лице, както и 

Централната избирателна комисия като институцията, която ще е 

контактна при случай на някакво изключително събития. Така са 

направили няколко от комисиите – Белгия, Австрия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева), 

против – 1 (Севинч Солакова). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142/110 от 

4 юни 2024 г. е приемо-предавателен протокол, с който се 

удостоверява, че са предадени протоколите за запечатване на 

устройствата, които евентуално ще бъдат ползвани, ако ние не 

приемем друго решение. Това е за сведение. 
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С вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-848/1 от 4 юни 2024 г. е приемо-

предавателният протокол, с който се удостоверява, че господин            

М.            и господин          Б.        като експерти към Централната 

избирателна комисия са получили материали от „Информационно 

обслужване“ АД: технически носители – два броя CD; запечатан 

плик „Парола1“; запечатан плик „Парола2“. Това също е за сведение. 

Към тази преписка имаме и доклад, който е входиран от 

името на господин           М. и господин              Б., с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-21-1015 от 4 юни 2024 г. Той описва съдържанието на двата 

диска и всички файлове, които се намират на тях, както и във 

втората си част съдържанието на отделните файлове. Докладвам го 

за сведение. Той би трябвало да се съхранява така, както започна 

съхранението му в сейфа на Централната избирателна комисия. 

Евентуално, ако някой проявява интерес, да се ползва 

информацията, която са ни подали двамата експерти. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега, Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-

08-1009 от 4 юни 2024 г. – писмо от Окръжен следствен отдел към 

Окръжна прокуратура – Пловдив, с което искат спешно да им 

предоставим справка дали лицето                  В.            Г., със 

съответното ЕГН, е регистриран като народен представител за 

участие в изборите на 9 юни 2024 г.  

В моя папка от днес има проект на отговор до Окръжния 

следствен отдел при Окръжна прокуратура – Пловдив, с което ги 

информираме, че след извършена проверка се е установило, че 

лицето не е кандидат за народен представител или за член на 

Европейския парламент в изборите на 9 юни 2024 г.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и по предложението за писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 
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Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 

няма. 

Следващ докладчик е колегата Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, предлагам да 

изпратим писмо на „Информационно обслужване“ АД, с което да ги 

уведомим, че е необходимо да подготвят в най-кратък срок 10 

(десет) комплекта смарт карти за 10-те избирателни секции в 

Община Варна, за които трябва също да бъдат инсталирани машини.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ /РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, връщам на доклад писмото от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142-72 от 29 май 2024 г., 

с което ни изпратиха ръководство, предназначено за членовете на 

секционните избирателни комисии. Ръководството беше обсъдено на 

работна група и то аналогично на ръководството за предходни 

избори, но е съобразено с предстоящите избори за членове на 

Европейския парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г.  

Предлагам да одобрим Ръководството и да уведомим „Сиела 

Норма“ АД с писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 



42 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, връщам на доклад писмото от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142-105 от 3 юни 2024 г. 

С него „Сиела Норма“ АД ни е предоставила обучително видео за 

членове на секционните избирателни комисии, обучително видео за 

избиратели и симулатор за машинно гласуване. В обучителното 

видео за членове на секционните избирателни комисии подробно са 

посочени действията с машината за гласуване в предизборния ден, 

при откриване и закриване на изборния ден. В обучителното видео 

за избирателите са показани действията, които избирателят следва 

да извърши, за да осъществи гласуване с машина. 

Що се отнася до симулатора това е вторият вариант на 

симулатор, който ни представя „Сиела Норма“ АД, тъй като първия 

го върнахме поради несъответствия. В сега представения симулатор 

могат да се прелистват страниците, но полето с преференции не 

съответства на демоверсията. Така например в изборите за членове 

на Европейския парламент има 17 кръгчета, но активни от тях са 

само 10. В изборите за народни представители също има 

17 кръгчета, въпреки че трябва да има четен брой и също само част 

от тях са активни.  

Във връзка с гореизложеното предлагам да одобрим 

обучителното видео за членове на секционните избирателни 

комисии и обучителното видео за избиратели и да не одобряваме 

предложения симулатор и да уведомим с писмо „Сиела Норма“ АД 

за това. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам двата обучителни 

видеоклипа да ги публикуваме на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия. 

РОСИЦА МАТЕВА: Къде? 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има „Обучителни 

материали“. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Видеоклипът за членовете на секционните 

избирателни комисии да публикуваме в раздел „Обучителни 

материали“, а видеоклипът за избирателите – в раздел „Разяснителна 

кампания“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от ГД 

„Жандармерия“ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-04-981/1 от 4 юни 2024 г. С 

него ни уведомяват, че са създали необходимата организация за 

допускане в склада на лица съгласно наше указание за изнасянето на 

156 броя СУЕМГ за секциите извън страната и внасянето на 

материали от „Сиела Норма“ АД, а именно – 10 хиляди броя 

информационни плакати и допускане до склада на „Карго-партнер“ 

ЕООД на служители на МВнР, които да отстранят технически 

проблем на два посочени автомобила, съгласно всички наши 

указания. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Димитров, в точка трета: „Медийни пакети“. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  
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Колеги, първо с единичния казус, който в моята папка е 

отбелязан като БСДД. Имаме две писма с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-940. 

Това са писма, с които ПП „Български съюз за директна 

демокрация“ се оплаква от ЦИК и лично от мен за неравностойно 

третиране, когато се одобряват договорите. Оплакват се от това, че е 

забавено одобрението на договорите. Мога да приема частично това 

възражение, тъй като медийните им планове в предложените два 

договора трябваше просто да бъдат малко по-подробно изследвани. 

Изследването доведе до това, че се оказаха идентични, включително 

по дни, по изпълнение и какво трябва да включва договора. Отнася 

се за договор между Сдружение „Институт за българска директна 

демокрация“ и ПП „Български съюз за директна демокрация. 

Не виждам причина да одобряваме двата предложени 

договора, защото всъщност изпълнението ще бъде едно – дори 

разписано по дати и дейности, които ще се извършват, това е един 

носител.  

Предлагам да одобрим договора, който се отнася за 

кампанията за избори за народни представители и да не одобрим 

договора, който е по същество, а е изписан като материал същият 

като този, но е наречен договор за изпълнение на медиен пакет при 

изборите за Европейски парламент. Това е моето предложение, след 

което ще преминем към останалите договори и запитвания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, отиваме в общата папка – 

там където са дневните редове и индивидуалните папки, която се 

нарича „Медийни пакети“. Най-напред са запитванията с днешна 
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дата. Те са пет. Четири от тях са за СОЛИДАРНА БЪЛГАРИЯ, едно 

е за НЕУТРАЛНА БЪЛГАРИЯ. Имаме обаче и един отказ, който ще 

изпратим, ако приемем това решение, за пакета на издателска къща 

„Марица“. Всъщност издателската къща не е изпращала тарифа нито 

в РИК, нито в Централната избирателна комисия, а това е едно от 

условията да одобряваме договорите, така че ще отговорим 

отрицателно на едно от запитванията. 

Предлагам да одобрим това съдържание на писмата, в които 

имаме четири положителни и един отрицателен отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, можем да преминем към 

подпапка „Договори“, в която има шест договора, които предлагам 

за одобрение. Всички договори отговарят на изискванията – можете 

да ги погледнете един по един с вх. № ЦИК-ЕП-18-176/2; с вх. 

№ ЦИК-ЕП-18-181/1, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-147/2/1 и така нататък.  

Предлагам да одобрим тези шест договора, които са в тази 

папка, за да можем да ги изпратим за изпълнение. Това е моето 

предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля 

режим на гласуване. 

Продължаваме с „Доклади по административни преписки“. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешна 

мрежа е качено писмо с проектен № 10436. Това е писмо-отговор на 

писмо на ДАНС с вх. № ЦИК-ЕП/НС-04-803/1 от 3 юни 2024 г., 

чието съдържание обсъждахме на работна група. Моля да го 
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погледнете и ако го одобрим, да го гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте с вашите доклади нататък. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във връзка с това, че част от 

информацията, която ни е нужна, за да изпратим това писмо, следва 

да бъде потвърдена от „Информационно обслужване“ АД, оттеглям 

предложението в момента да приемаме това писмо и предлагам да 

обсъдим другото писмо, което също беше обсъдено на работна група 

и евентуално да го приемем и изпратим. Писмото е с проектен 

№ 10447. Евентуално него да приемем и като ни върнат отговор 

тогава евентуално да направим писмото за ДАНС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги по 

предложението за писмо до „Информационно обслужване“ АД има 

ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка пета: 

ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Колеги, докладвам искане за 

възнаграждение от ОИК – Велинград, за проведено заседание и 

дежурство на 15 май 2024 г. и на 16 май 2024 г. в размер 

на 811,30 лв.  

Прегледани са всички документи, които са изпратени във 

връзка с това искане, и е изготвена счетоводна справка за тях. 

Издаден е контролен лист, който изразява мнение за 

законосъобразност относно поемането на този разход и затова 

предлагам да го гласуваме и одобрим. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Колеги, постъпило е искане с вх. № МИ-

27-35 от ОИК – Банско, от 30 май 2024 г. за изплащане на дежурства 

на 16 май 2024 г., на 20 май 2024 г., на 21 май 2024 г., на 28 май 

2024 г.  

На тези дежурства са приемани и изпращани документи във 

връзка с предстоящите общински избори.  

Има счетоводна справка.  

Предлагам да им се изплатят 625,10 лв. за дежурствата на 

посочените дати. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам искане за 

възнаграждение от ОИК – Павликени, за проведени поредица 

заседания – три на брой, и 19 дежурства в периода януари и 

февруари 2024 г. Прегледани са всички документи, които са 

изпратени във връзка с това искане и е изготвена счетоводна справка 

за тях на обща сума от 4974, 20 лв. Издаден е контролен лист, който 

изразява мнение за законосъобразност относно поемането на този 

разход и затова предлагам да го гласуваме и одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 
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вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам искане за изплащане 

на възнаграждение от ОИК – Димитровград, за сумата 937,65 лв. за 

две дежурства и едно заседание. Има издадена счетоводна справка и 

контролен лист, изразяващ мнение за законосъобразност на този 

разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам искане за изплащане на 

възнаграждение от ОИК – Братя Даскалови. Искането е за едно 

дежурство на обща сума 299,25 лв. за трима – председател, 

заместник-председател и член, участвали в него. Издадена е 

счетоводна справка и контролен лист с мнение за законосъобразност 

на извършения разход. Предлагам да го одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Последно, колеги, докладвам искане за 

изплащане на възнаграждения от ОИК – Плевен, за провеждането на 

пет заседания и пет дежурства, свързани с тяхната организация, на 

обща сума отразена в счетоводната справка – 4807,25 лв. Приложени 

са всички документи, свързани със заседанията и дежурствата около 

тях и контролен лист с мнение за законосъобразност на извършения 

разход за посочената сума. Предлагам да го одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 

Колеги, продължаваме с доклад на колегата Стойчева в точка 

първа: „Проекти на решения относно регистрация на наблюдатели“. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е заявление от 

Сдружение „ГРАЖДАНСКА ИНИЦИАТИВА ЗА СВОБОДНИ И 

ДЕМОКРАТИЧНИ ИЗБОРИ“ с вх. № 6-3 от 4 юни 2024 г. 

заявлението е подадено чрез пълномощника  Надежда Богомилова 

Гологанова, за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. Сдружението е регистрирано с 

Решение № 3317-ЕП/НС от 17 май 2024 г. за участие в тези избори. 

Приложени са всички изискуеми документи съгласно Решение № 

3080-ЕП/НС от 17 април 2024 г. на Централната избирателна 

комисия. 

Предложени са за регистрация като наблюдатели 43 лица. От 

извършената се установява, че към датата на регистрацията 42 лица 

отговарят на изискванията на Изборния кодекс, а за едно лице е 

установено несъответствие. 
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Предвид изложеното и на посочените в проекта на решение 

правни основания предлагам Централната избирателна комисия да 

регистрира като наблюдатели за страната 42 упълномощени 

представители на Сдружение ГРАЖДАНСКА ИНИЦИАТИВА ЗА 

СВОБОДНИ И ДЕМОКРАТИЧНИ ИЗБОРИ съгласно приложения 

списък към решението.  

Наблюдателите да се впишат в публичния регистър  и да им 

бъдат издадени удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3412-ЕПНС/4.06.2024 г. 

Продължаваме с „Доклади по административни преписки“. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-19-731/3 от 4 юни 2024 г. във връзка с писмо, 

изпратено от Централната избирателна комисия до Печатницата на 

БНБ, с предложение за доставка на резервни ролки със 

специализирана хартия до посочени области в писмото. В писмото 

на Печатницата на БНБ се уточнява, че ролките и бюлетините на 

Бургас са предадени днес в 9,00 ч. съгласно съгласувания график. В 

тази връзка предлагат предвидените ролки за резерв за областна 

администрация да бъдат предадени или на Централната избирателна 

комисия, или на упълномощени представители на Областна 

администрация Бургас с организиран собствен транспорт, като ги 

уведомим за деня и часа за предаването на ролките. Останалият 

резерв ни уведомяват, че ще бъде предаден за съответните области 

съгласно одобрения от Централната избирателна комисия график 

като следва да уточним, разбира се, за Област София и град, и за 



51 

представителите на РИК-те и тяхното присъствие при предаването 

на тези ролки, които са за областната администрация. Информират 

ни, че преразпределението, преопаковането или транспортирането от 

този момент нататък са физически невъзможни и няма как да бъдат 

извършени. Докладвам ви го за сведение за обсъждане на работна 

група и евентуално писма-указания така или иначе до всички 

области, за които има предвиден резерв и до РИК-те, включително и 

до Печатницата на БНБ. 

Във връзка с обсъждането на работна група моля да 

погледнете в папката списъка на сътрудниците към Централната 

избирателна комисия, които да подпомагат дейността на 

Централната избирателна комисия в изборния ден и при приемането 

на документите, както и получаване на данни, включително 

сканирани документи в секциите извън страната. В този списък са 

включени и група „Жалби“.  

Предлагам ви да одобрим този списък, за да може да се 

възложи от председателя изготвянето на проектите на договори да 

бъдат готови за доклад и решение за сключване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, предлагам да изпратим 

писмо на „Сиела Норма“ АД във връзка с плана за транспортиране в 

страната на специализираните устройства за машинно гласуване. 

Проектът на писмо е в папката с мои инициали.  

Предлагам след запознаване с текста и ако има някаква 

корекция, да я отразим и да изпратим писмото за утвърждаване вече 

на транспортния план така, както е бил изпратен, но след 



52 

извършване на съответните корекции, посочени в писмата, които ще 

приложим, от районните избирателни комисии. В същото писмо 

предлагам да добавим и текст във връзка с 10-те секции за гласуване 

с машина, така да го кажем, на територията на РИК – Варна, за 

които допълнително ще бъдат предоставени и съответните 

комплекти смарт карти. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения по текста, като уточнихме, че срокът за 

представяне на актуализирания транспортен план е не по-късно от 

14,00 ч. в утрешния ден. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Ще довърша доклада, който не 

започнах, с приемо-предавателния протокол на господин М. и 

господин Б.           Може би трябва да довършим доклада с това, че 

трябва да вземем протоколно решение да върнем това, което те са 

получили от господин Цачев, обратно в касата – двата диска и 

пликовете. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, предлагам ви утре да върнете на доклад тази преписка, 

тъй като е необходимо да се извърши допълнителна проверка. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка втора. 
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Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-25-100/04.06.2024 г. относно изпращане на покана до 

„Сиела Норма“ АД за сключване на договор въз основа на сключено 

между Централната избирателна комисия и „Сиела Норма“ АД 

Рамково споразумение. 

Съгласно сключеното Рамково споразумение между ЦИК и 

„Сиела Норма“ АД при всяка необходимост за осигуряване на 

машинно гласуване Централната избирателна комисия изпраща 

покана за сключване на договори по двете обособени позиции със 

„Сиела Норма“ АД. 

Към докладната записка е приложен проект на покана към 

избрания Изпълнител, два проекта на договор и справка за броя на 

избирателните секции с машинно гласуване в новите и частичните 

избори на 23 юни.  

Максималната прогнозна стойност на договорите по двете 

обособени позиции е в размер на 143 хил. и 11 лв. и 80 ст., от които 

128 133 лв. по Обособена позиция № 1 и 14 878,80 лв. по Обособена 

позиция № 2. 

Предвидена е и максимална прогнозна стойност при 

евентуален втори тур в размер на 30 985 лв., като точната цена ще се 

определи на база избирателните секции, в които ще има втори тур 

евентуален. Максималният брой на тези секции е евентуално 39. 

Изготвен е контролен лист за осъществяване на 

предварителен контрол. 

Предвид изложеното предлагам да одобрим представената 

покана и проекти на договори, както и да упълномощи председателя 

на Централната избирателна комисия да подпише и изпрати 

поканата чрез системата на ЦАИС ЕОП. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по така направеното предложение. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

1 (Ерхан Чаушев). 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за утре, 5 юни 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 17,10 ч.) 

 

 

 

 

 

     ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

        Камелия Нейкова 

 

     СЕКРЕТАР: 

        Севинч Солакова 

 

 

Стенографи: 

   Валентина Меченова 

 

   Катя Данчева 

 


